

Protokoll. Kommittén för Hälsa-, Miljö- och Säkerhet (HMS-K) vid Biologiska institutionen och CEC

Närvaro

Närvarande ledamöter

Henrik Wendel, *ordförande*, Erling Jirle, *ST, Huvudskyddsombud*,
Helena Skönvall, *HR-partner, N-fak.*, Ragnhild Möller,
Arbetsmiljösamordnare, N-fak, Wilhelm May, *Skyddsombud, CEC*,
Luca Fassari, *Studerandeskyddsombud Biologi*, Elisabeth Gauger,
Fastighetsgruppen på Biologi, Dennis Hasselqvist, *lärarrepresentant*,
Biologi, Anna Ekberg, *T.f. admin. chef, CEC*.

Frånvarande ledamöter

Ulf Arup, *Biologiska museet* och Eric Warrant, *lärarrepresentant*,
Biologihuset,
Doktorandrepresentant, SACO-representant.

§ 1 Mötet öppnas

Ordföranden förklarar mötet öppnat.

§ 2 Utseende av justeringsperson

Mötet utser Elisabeth Gauger att justera dagens protokoll.

§ 3 Fastställande av dagordningen

Dagordningen fastställs.

§ 4 Föregående mötesprotokoll

Protokollet går igenom, uppdatering av aktuella ärenden kommer i §5.
Protokollet läggs till handlingarna.

§ 5 Aktuella ärenden

- Anna Ekberg på CEC arbetar med att få fram en arbetsmiljösamordnare, och vad den personen ska ha för arbetsuppgifter. Det finns ingen generell arbetsbeskrivning på LU för denna funktion.
- Genomgång av webbsidor. Erling har sett över dem. Det som återstår att uppdatera är handlingsplanen för bortfall av ventilation, ström eller vid kris och hot. Görs i november.
- Jordfelsbrytarna i Biologihuset är nu utbytta. Uppföljande möte om en vecka.
- HLR-utbildningarna rullar på. Henrik sköter detta med egen ordnad kurs, så nu är kvoten uppfylld på Biologi. Kursen finns på Kompetensportalen. Senare i höst kontaktar Henrik Anna Ekberg på CEC för motsvarande, så att regeln 1 utbildad på 15 anställda uppfylls.
- Utrymningsövning för Ekologihuset har genomförts. En person hörde inte larmet på grund av heldämpande hörlurar; IA-anmält. Utrymningsövning för Biologihuset kommer senare i höst. Ansvarig är Henrik.
- IA-systemet är i full gång, HSO, N-fak med flera pushar på att anmälningarna även utreds och slutförs.
- Passagesystemproblem: Kopplingen mellan INTEgra och Lucat slutade fungera en måndag, vilket gjorde att man inte kunde komma in, om man inte hade tur att ha en "särskild access". Samma sak hände med Symmetry-passersystemet, vilket gjorde att ingen kom in. Henrik arbetar på att få till en rutin att det skickas meddelanden till prefekter och husansvariga vid sådana händelser. Tas upp i LSK av Ragnhild, och vidare till Kris- och beredskapsgruppen vid N-fak.
- Ventilationsombyggnaden etapp III i Ekologihuset: Kapaciteten räcker inte, vilket hade utlovats. Så inga dragskåp, dragbänkar, ventilerade skåp fungerar i husdel B. Arbete med att lösa detta pågår, det vill säga stängning eller evakuering.

§ 6 Meddelanden och information från enheterna

Sammanställningen i HMS-K har diskuterats, bland annat på de möten N-fak haft med alla HMS-K-ordföranden. Det saknas enhetschefer i kommittén till exempel. I mars varje år bör man se över

sammansättningen i kommittén. När enheterna på Biologi justeras bör man när man har möten med enhetschefer och prefekt inkludera HMS-K eller delar av den i vissa av dessa möten.

§ 7 Nyheter från universitetsadministrationen

- Nyhetsbrev 2/2023 från i juni redovisades av Erling.
- OSA-enkäten för biologi har presenterats för enhetschefer och skyddsombud. Ska presenteras av enhetscheferna lokalt i höst. SO hade synpunkter på att kommentarerna hade filtrerats, men dessa sändes ut i efterhand mer komplett av prefekten. State of the Union-tal av prefekten tog upp det, det ska upp på styrelsen i oktober. CEC har inte haft presentation av sin OSA-enkät ännu. Ragnhild påminner Per Persson om att ordna det snarast, med CC till SO.
- Fakultetens kommitté för jämställdhet ska ansöka om pengar för att ordna kurser i jämställdhet för anställda, och troligen även studenter. Anna Runemark är representant för biologi. Yann Clough för CEC.

§ 8 Övriga frågor

- Studerandeskyddsombud borde få ersättning för sitt arbete till exempel deltagande i HMS-möte. Diskussion pågår med Jep Agrell på GU. Ragnhild ska ta upp det med LSK.
- Könsneutrala toalettskyltar. Arbete pågår med att byta ut dem. Henrik hanterar detta.
- Särskilda studieplatser ska bli klara innan årsskiftet, på KC. Ansökan till access sker genom Studenthälsan.
- Både Biologi och CEC har problem att få ut info om vilka som är skyddsombud.

§ 9 Kommande sammanträden

Torsdagen 30 november 2023, kl. 9:00.

§ 10 Sammanträdet avslutas

Ordföranden förklarar sammanträdet avslutat.

Vid protokollet

Erling Jirle

Justeras

Elisabeth Gauger, justeringsperson

Henrik Wendel, ordförande